
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 23. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 552
Giver ministerens svar på spørgsmål 212 (alm. del), der viser, at antallet af nytilkendelser
af BPA-ordninger næsten er halveret fra 2016 til 2019, ministeren anledning til at rette op
på den praksis omkring tilkendelser, der tydeligvis er skredet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Broman Mølbæk (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Charlotte.Broman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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